



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

I am pleased to extend my warmest greetings to the members of the Canadian Association of Physician Assistants (CAPA) and everyone marking National Physician Assistant Day in Ontario.

November 27 provides an opportunity to recognize the professional contributions of physician assistants to the health and well-being of Canadians. Physician assistants work as part of a team providing patient-centred health care in a variety of clinical settings under the supervision of licensed medical doctors.

We can all benefit from the diagnostic and therapeutic skills, professional attitudes, and compassion that PAs bring to the health care system. I hope that National Physician Assistant Day in Ontario helps raise awareness of the profession and draws attention to the tremendous potential of careers in this rewarding line of work.

Please accept my best wishes for an enjoyable celebration.

The Rt. Hon. Stephen Harper, P.C., M.P.

OTTAWA
2013



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses aux membres de l'Association canadienne des adjoints au médecin (ACAM) ainsi qu'à tous ceux et celles qui soulignent la Journée nationale des adjoints au médecin en Ontario.

Le 27 novembre est l'occasion de reconnaître la contribution professionnelle des adjoints au médecin à la santé et au bien-être des Canadiens. Les adjoints au médecin travaillent au sein d'une équipe qui fournit des soins de santé axés sur le patient dans une variété d'établissements cliniques, sous la supervision de médecins agréés.

Nous pouvons tous tirer profit des compétences des adjoints au médecin sur le plan diagnostique et thérapeutique, de leur attitude professionnelle et de la compassion dont ils font preuve au sein du système de soins de santé. J'espère que la Journée nationale des adjoints au médecin célébrée en Ontario permettra de faire connaître la profession auprès du public et d'attirer l'attention sur les possibilités de carrière exceptionnelles offertes dans ce domaine de travail gratifiant.

Je vous souhaite une célébration des plus agréables.

A handwritten signature in blue ink, which appears to be 'Stephen Harper'.

Le très honorable Stephen Harper, c.p., député

OTTAWA
2013